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اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

اراک - خبرنگار کیهان:
وزیر کشور گفت: تلاش داریم تا امنیت را در 
همه حوزه ها از جمله سرمایه گذاری و رسانه ای 

افزایش دهیم.
عبدالرض��ا رحمان��ی فضل��ی در مراس��م معارفه 
محمدحسین مقیمی اس��تاندار جدید مرکزی اظهار 
داش��ت: وزارت کش��ور در حوزه سیاس��ی ب��ه دنبال 

مدیریت سیاسی است، وزارت کشور یک حزب و طرف 
سیاسی نیست و به دنبال کار سیاسی و سیاسی کاری 

نخواهد بود.
وی ادامه داد: ما در این وزارتخانه به گونه ای عمل 
می کنیم تا با شفافیت، مسئولیت پذیری و قانونمندی 

عرصه سیاسی را کارآمدتر کنیم.
رحمانی فضلی گفت: همه گروه های سیاسی باید 

در وزارت کش��ور احساس امنیت کرده و تلاش کنند 
مبتنی بر قانون رفتار سیاسی را شکل دهند.

وی تاکید کرد: امروز ضروری ترین موضوع در حوزه 
سیاسی رفتار قانونی سیاسی است که باید محقق شود.

وی گفت: در حوزه سیاس��ی، اقتصادی، اجتماعی 
و فرهنگ��ی تلاش داریم امنیت را افزایش دهیم البته 
هم اکنون در وضعیت مطلوبی از نظر امنیتی هس��تیم 

اما تلاش داریم امنیت را در همه حوزه ها از جمله حوزه 
امنیت اخلاقی امنیت س��رمایه گذاری، امنیت غذایی، 

امنیت رسانه ای و... افزایش دهیم.
محمدحسین مقیمی استاندار جدید استان مرکزی 
دارای مدرک کارشناس��ی ارشد مهندسی مکانیک از 
دانشگاه ش��یراز و کارشناسی ارشد مدیریت سیستم 

و بهره وری است.

وزیر کشور:

امنیت در حوزه سرمایه گذاری افزایش می یابد

سرویس ورزشی- 
سرپرس�ت وزارت ورزش و جوان�ان تاکید کرد: به 
طور کلی تغییرات گسترده ای در ورزش نداریم، چون 
ثبات در تشکیلات را مهمترین فاکتور می دانم، مبنای 
کار ما شایسته سالاری است و آنجایی که لازم باشد بر 

اساس ضرورت تغییراتی خواهیم داشت.
نخستین نشست خبری صالحی امیری سرپرست وزارت 
ورزش و جوانان روز گذش��ته برگزار ش��د. سرپرست وزارت 
ورزش و جوانان که تا چند روز دیگر برای گرفتن رای اعتماد 
نامش به مجلس ش��ورای اس��لامی معرفی می شود، در این 
نشست خبری به تشریح برنامه هایش پرداخت که گزیده ای 

از صحبت هایش در ادامه می آید: 
* رویکرده��ای مختلفی در مجموع��ه ورزش داریم که 
اولین مورد گس��ترش فرهن��گ اخلاق در هم��ه حوزه های 
ورزش و جوانان است. رویکرد دوم استقرار نظام برنامه ریزی 
و سیاس��ت گذاری پایدار در دس��تگاه اس��ت. رویکرد س��وم 
قانونگرای��ی اس��ت. رویکرد دول��ت تدبیر و امی��د مبتنی بر 
قانونگرایی است که مرز بایدها ونبایدها را مشخص می کند. 
آینده نگری رویکرد چهارم ماست زیرا نمی توان دستگاهی را 
در گذش��ته و در شرایط ایس��تا نگهداری کرد. رویکرد پنجم 
توجه به س��رمایه انسانی اس��ت زیرا 7 میلیون نفر در قالب 
هیئت ورزش��ی و سازماندهی شده فعالیت می کنند. رویکرد 
ششم هم اس��تفاده از خرد جمعی برای تصمیم گیری است. 
حالا دیگر دوران تصمیم گیری فردی گذش��ته است. کاهش 
تصدی گری ، س��الم س��ازی دس��تگاه ها از ناپاکی ، ثبات و 
آرامش ، پرهیز از سیاس��ت زدگی و سیاست بازی، پرداختن 
بیش��تر به ورزش همگانی و عدالت گرایی دیگر رویکردهای 

وزارت ورزش و جوانان است. 

مع�اون قهرمان�ی وزارت ورزش و جوان�ان گف�ت: 
وزارت ورزش و جوان�ان بنایی برای تغییر مدیران عامل 
دو باش�گاه اس�تقلال و پرس�پولیس ندارد و رویانیان و 

فتح الله زاده به کارشان ادامه می دهند. 
نصرالله س��جادی اظهار داش��ت: هیچ تغییری در ترکیب 
مدیریت��ی دو باش��گاه ایجاد نمی کنیم، مگر این که بر اس��اس 
آیین نامه ها ضرورت داشته باشد. وی از اهمیت وزارت ورزش و 
جوانان برای واگذاری دو باشگاه استقلال و پرسپولیس تا پایان 
س��ال خبر داد و یادآور ش��د: تصمیم وزارتخانه این اس��ت که 
قطعا این دو تیم از مس��یرهای قانونی واگذار شوند که احتمالا 
این روند طولانی است. ما فقط واگذار کننده نیستیم. سازمان 
خصوصی سازی و بخشی از دولت هم نقش دارند. از زمانی که 

صالحی امیری به وزارتخانه آمده زمان بندی کردیم که تا پایان 
سال واگذاری قطعا انجام ش��ود. وزارت ورزش نباید تیم داری 
کند؛ چرا که در ش��أن آن نیس��ت. تا کنون اگر هم این روال 
وجود داش��ته صحیح نبوده است. سجادی در پاسخ به پرسش 
دیگری مبنی بر این که آیا روس��ای کنار گذاش��ته شده اجازه  
حض��ور در انتخاب��ات پیش روی فدراسیون هایش��ان را دارند، 
تصریح کرد: IOC از تصمیمش عدول کرده و عملا بازگشت 
روسای برکنار شده منتفی است اما این روسا اجازه دارند برای 
ش��رکت در انتخابات ثبت نام کنند. افراد بازنشس��ته هم برای 
مدیری��ت در ورزش راه��کار قانونی دارند. اگ��ر بتوانند مصوبه 
بگیرند می توانند مدیریت کنند. ما انتخابات را بر اساس قانون 
انجام می دهیم. حال باید دید که دولت مصوبه می دهد یا نه. 

کمیته  انضباطی فدراسیون کشتی، مربیان و کشتی گیر افغانی تیم دسته یک کفایتی خراسان رضوی را به 
دو سال محرومیت محکوم کرد.

تیم کفایتی خراس��ان رضوی در رقابت های لیگ دس��ته یک در وزن 50 کیلوگرم از یک کش��تی گیر افغانی تبار به نام 
مجید احمدی معروف به مجید افغانی و با هویت جعلی سامان کبیری استفاده کرده بود که این کار تیم کفایتی با اعتراض 
مربیان تیم های ش��هید بصیر فریدون کنار و تیم ش��هدای ش��یرگاه همراه بود به طوری که از این تیم به کمیته  انضباطی 
فدراسیون کشتی شکایت کردند. پس از بررسی های لازم کمیته انضباطی اعلام کرد: کشتی گیر متخلف وزن 50 کیلوگرم 
به نام مجید احمدی و قاسم امانی، سرمربی تیم و مسلم نادری ، مربی تیم کفایتی خراسان رضوی را که با علم و اطلاع از 
جعلی بودن هویت کشتی گیر از وی استفاده کرده اند به دو سال محرومیت از کشتی )مجید احمدی( و دو سال محرومیت 

از مربیگری محکوم و صادر می کند. 

رئیس سازمان لیگ فدراسیون تکواندو از برگزاری لیگ برتر مردان در تاریخ 6 یا 8 آبان خبر داد.
محمد کرمی گفت: در مورد چند تیمی که مقداری مشکل داشتند توافقات نهایی صورت گرفت و لیگ برتر امسال 6 یا 8 آبان 
ش��روع خواهد ش��د. مشکلات اندکی وجود داشت که باعث شده بود زمان شروع لیگ امسال چند بار تغییر کند اما همه آنها حل 
ش��د. وی افزود: لیگ امس��ال با حضور هشت تیم دانشگاه آزاد اسلامی، پاس قوامین ناجا، سلحشور البرز، شهرداری شهر اندیشه، 

شهرداری ورامین، استیل البرز، شرکت ملی حفاری و مجتمع جوانه برگزار خواهد شد.

در نشست خبری صالحی امیری مطرح شد؛ از پروژه برکناری کی روش تا بحران مالی ورزش

سرپرست وزارت ورزش: تغییرات گسترده ای نداریم

*  این یک قانون نیست که وزیر یا معاون برای استقبال 
از همه رش��ته ها به فرودگاه برود. تکری��م به معنی رفتن به 
فرودگاه نیس��ت، پیش از اینکه کش��تی گیران به مسابقات 
جهانی اعزام شوند به محل اردوی آنها رفتیم و برای والیبال 
هنگام برگش��ت از مسابقات در کنارشان قرار گرفتیم، این به 

معنای نگاه تبعیض آمیز نیست. 
* ب��ر اس��اس مطالع��ات و تجربیاتی که طی 30 س��ال 
گذشته کسب کرده ام راه مقابله با فساد ایجاد ساز و کارهای 
انضباطی است اگر بستر را سالم کنیم و از افراد سالم هم در 
راس کار اس��تفاده کنیم محیطی سلامت خواهیم داشت. راه 

مبارزه با فساد سالم سازی و انتخاب افراد سالم است.

*  بودجه ورزش در بدترین شرایط ممکن به سر می برد. 
س��طح و س��قف بودجه ورزش متناس��ب با ظرفیت موجود 
نیست. در این مورد دو مشکل داریم اول اینکه در سطح ملی 
کشورمان با بحران کمبود منابع مواجه است، امروز با انبوهی 
از مشکلات بودجه ای مواجه هستیم. وجود سه هزار ورزشگاه 
نیمه تمام و واگذاری آن به دولت آینده نشان از سوء مدیریت 

در دولت گذشته دارد.
* مبن��ای من ب��رای انتخاب همکاران س��ه اصل تعهد، 
تخص��ص و مقبولیت اس��ت. تکنیک انتخاب این اس��ت که 
اطلاعات تمام افرادی که برای تصدی پست می توانند مطرح 
باشد را جمع آوری می کنم. در مطالعه اولیه به سه نفر و در 

جمع بندی نهایی به یک نفر می رسم که بیشتری صلاحیت 
را داش��ته باش��د. در این زمینه با هیچ فرد و گروهی معامله، 

مذاکره و تفاهم نخواهم داشت.
* طبق برنامه تنظیم شده 29 مهرماه در نشست هیئت 
اجرایی شرکت می کنم. کمیته ملی المپیک یک نهاد ملی و 
بین المللی و کاملا مورد حمایت ماست. ما یک خانواده بزرگ 
هستیم که رابطه منظومه ای با یکدیگر داریم. وزارت ورزش 
و جوانان، کمیته المپیک، فدراسیون ها و هیئت های ورزشی 

اضلاع منظومه ورزش را تشکیل می دهند. 
* اول این که فدراسیون ها باید بر اساس برنامه بلند، میان 
و کوتاه مدت اداره ش��وند. دوم این که استقلال فدراسیون ها 
باید به رس��میت شناخته ش��ود و دخالت نهادهای خارج از 
آن از بی��ن برود. از نظر من دخالت در مجامع فدراس��یون ها 
منطقی نیس��ت و سوم این که مبنای وزارت ورزش و جوانان 
حمایت و بسترس��ازی برای رش��د فدراس��یون ها و انتخاب 

مدیران سالم است. 
* جریانات��ی در کار ب��ود ت��ا ک��ی روش را تحری��ک به 
کناره گیری کند و در همین زمینه هر روز مس��ائل جدیدی 
عنوان می شد. در همین راستا نشستی با او و با حضور رئیس 
فدراسیون فوتبال داشتیم، در این نشست به کی روش تاکید 
کردم که مشکلات مالی را حل می کنیم و به او توصیه کردم 
از حاشیه خارج شده و به متن بپردازد تا تمام تلاش ها برای 
حضور موفق در مرحله نهایی مس��ابقات جهانی باشد تا الان 

هم تعهدات مالی خود نسبت به فوتبال را انجام داده ایم. 
* به طور کلی تغییرات گس��ترده ای در ورزش نداریم، 
چون ثبات در تشکیلات را مهمترین فاکتور می دانم، مبنای 
کار ما شایسته سالاری است و آنجایی که لازم باشد بر اساس 

ضرورت تغییراتی خواهیم داشت. 

حضور قاچاقی کشتی گیر افغانی در لیگ!مدیران استقلال و پرسپولیس تغییر نمی كنند

جلس�ه ش�ورای فنی تیم ه�ای ملی کش�تی فرنگی پ�س از مجمع 
انتخابات فدراسیون کشتی در روز اول آبان ماه برگزار می شود.

با تصمیم حوزه فنی مدیریت تیم های ملی، جلسه شورای فنی تیم های ملی 
کشتی فرنگی که قرار بود روز سه شنبه 24 مهرماه برگزار شود، با توجه به اعلام 
برگزاری مجمع انتخابات و تعیین رئیس ف�دراسی�ون کش�تی در روز چهارشنبه 
اول آبان ماه، به پس از انجام مجمع مذکور موکول شد.همچنین اردوی مقدماتی 
تیم ملی کش��تی بزرگس��الان فرنگی نیز همزمان ب��ا اردوی مقدماتی تیم ملی 
کشتی بزرگسالان آزاد روزهای 10 تا 20 آبان ماه در  محل خانه کشتی برگزار 

خواهد شد. 

 جلسه شورای فنی کشتی فرنگی
 پس از برگزاری انتخابات

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی گفت: طبق نظر کارشناسان و اعضای کمیسیون 
اقتصادی مجلس سیر نزولی قیمت ارز تا نرخ 2 هزار و 200 تومان نیز امکان پذیر است و مسئولان با 

انجام مصاحبه های بی مورد موجب ایجاد تلاطم در بازار نشوند.
سیدناصر موسوی لارگانی در گفت وگو با خبرنگار فارس در اصفهان در ارتباط با قیمت ارز اظهار کرد: سیر 
نزولی که قیمت ارز در کش��ور ما داش��ت روندی بود که انتظار می رفت بعد از تغییری که در مدیریت کشور به 

وجود آمده رخ دهد.
وی ادامه داد: با توجه به موضوعات و بحث هایی که داشتیم این روند کاهشی در حال انجام بود و هر روز با 
کاهش قیمت ارز و سکه مواجه بودیم،  اما متأسفانه با اظهارنظری که رئیس بانک مرکزی داشت که کاهش ارز 

نباید بیشتر از این صورت پذیرد موجب شد تا حتی چند روزی سیر نزولی را داشته باشیم.
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: از دیدگاه کارشناسان اقتصادی نیز بیان این 

مسئله از سوی رئیس بانک مرکزی درست نبوده و قیمت گذاری در حیطه اختیارات وی نیست.
وی با اشاره به اینکه کارشناسان اقتصادی نیز موافق با این روند نزولی هستند، بیان کرد: با توجه به بودجه 
سال 92 و نظر کارشناسان، قیمت ارز حتی می توانست از پایین ترین قیمت آن که 2 هزار و 450 است کمتر شود.
موسوی تصریح کرد: افزایش قیمت ارز بی رویه بود که با این افزایش ناگهانی تنها ارزش پول ملی ما کاهش یافت.
وی با اشاره به اینکه کاهش قیمت ارز موجب کاهش تورم نیز می شود، افزود: باید از سخنان و اظهارنظرهای 
بی مورد جلوگیری شود تا بتوانیم به قیمت واقعی ارز برسیم که به سبب آن ارزش پول ملی بالا می رود و همچنین 

از تورم به وجودآمده نیز کاسته می شود.
عضو کمیس��یون اقتصادی مجلس شورای اس��لامی اذعان داشت: زمانی قیمت کالاها در اثر افزایش قیمت 
ارز و بدون وجود هیچ گونه ارتباطی با ارز افزایش می یابد، اما زمانی که قیمت ارز کاهش می یابد قیمت کالاها 

کاهش نمی یابد و مسئولان باید پاسخگوی این مسئله بوده و نظارت جدی بر آن داشته باشند.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس:

كاهش قیمت ارز تا 2200 تومان هم امکان پذیر است

در حالی که همه چیز برای پیوس�تن حمزه زرینی، 
ملی پوش والیبال ایران به یک باشگاه در کشور ترکیه 
آماده بود، مخالفت باشگاه کاله مانع از لژیونر شدن این 

بازیکن شد.
حمزه زرینی بازیکن شناخته شده تیم ملی والیبال ایران 
و یک��ی از بهترین قدرتی های آس��یا پس از مس��ابقات لیگ 
جهانی و همچنین قهرمانی مردان آسیا از سوی چند باشگاه 
اروپایی دعوت ش��د. اما پیش��نهاد هیچ یک از این باش��گاه ها 
آنقدر وسوس��ه انگیز نبود که یک والیبالیست مطرح ترجیح 
ده��د س��ختی زندگی در غرب��ت را به جان بخ��رد.در نهایت 
دریاف��ت کننده تیم مل��ی والیبال ایران چن��دی قبل با یک 

پیشنهاد خیلی خوب از سوی یک باشگاه کشور ترکیه مواجه 
ش��د. منابع آگاه دستمزد پیشنهادی را حدود 300 هزار دلار 
چیزی حدود 900 میلیون تومان برآورد کردند. پس از تفاهم 
اولیه و رایزنی هایی که در فدراسیون والیبال ایران انجام شد، 
زمینه پیوس��تن زرینی به ترکیه فراهم آم��د. خود او نیز این 
موضوع را تائید کرد.اما درس��ت در پای پرواز باش��گاه کاله در 
ایران با اعلام اینکه مدت قرارداد حمزه زرینی به اتمام نرسیده 
است، با انتقال وی با کشور ترکیه مخالفت کرد. بدین ترتیب 
قرار اس��ت فعلا زرینی در ایران بازی کند. حمزه زرینی که از 
مخالفت باش��گاه کاله ناراحت بود، از اظه��ار نظر در این باره 

خودداری کرد.

چگونگی لژیونر نشدن ملی پوش والیبال ایران 
رئیس هی�ات وزنه برداری اس�تان مازن�دران معتقد 
اس�ت امکانات وزنه ب�رداری این اس�تان جوابگوی تعداد 

وزنه برداران آن نیست.
عباس رحیمی گفت: اس��تان مازندران س��ه سال متوالی به 
عنوان هیات برتر انتخاب شد. هم چنین در حالی که استان های 
دیگر ش��اید دو سه هیات فعال داشته باشند، دراستان مازندران 

16 هیات فعال داریم. بنابراین فدراسیون باید در تقسیم امکانات 
نگاه ویژه ای به مازندران داش��ته باشد. اما متاسفانه نزدیک به دو 
سال و نیم است که فدراسیون به ما یک ریال هم نداده و از آن جا 
که به ما که مهد وزنه برداری هس��تیم توجهی نمی ش��ود، قطعا 
استان های دیگر نیز این وضعیت را دارند. درواقع نگاه فدراسیون 

به هیات های خود در استان های مختلف کمرنگ است. 

مهد وزنه برداری ایران، دو سال ونیم بدون بودجه

میزبان�ی آخرین مرحله مس�ابقات لیگ برت�ر دوومیدانی به تهران 
بازگشت.

مرحل��ه پنجم و نهایی لیگ برتر دوومیدانی مردان که پیش از این قرار بود، 
در شیراز برگزار شود، با تصمیم کمیته فنی و درخواست باشگاه ها در ورزشگاه 
آفتاب انقلاب تهران برگزار خواهد شد.پیش از این چهار مرحله از این مسابقات 
در پایتخت برگزار ش��ده بود. در حالی دوومیدانی کاران در این مسابقات حضور 
خواهند داش��ت که رقابت برای کسب عنوان قهرمانی در این فصل بین پیکان و 
نفت بس��یار نزدیک تر از س��ایر تیم ها خواهد بود. همچنین مقاومت خوزستان، 
هتل ورزش قزوین، کانون حسنات اصفهان، ایپکچی زنجان و پتروآوران خراسان 
دیگر تیم هایی هستند که در 21 ماده با هم به رقابت می پردازند.مرحله نهایی 

لیگ برتر دوومیدانی ایران روزهای 30 مهر و یک آبان برگزار می شود.

مرحله آخر لیگ برتر دوومیدانی
 در تهران

6 یا 8 آبان، زمان جدید برگزاری لیگ برتر تکواندو 

ش��قایق وجود مصطفی س��ال 1344 
در اصفه��ان رویید و مانند نهالی سرس��بز 
ق��د برافراش��ت. پس از ط��ی دوره کودکی 
راهی سرای علم آموزان شد. هرکجا مجلس 
سبزی از ذکر و دعا برپا می شد شمع وجود 
مصطفی روش��نگر آن بزم ب��ود. از کودکی 
انس و الفتی خاص ب��ا ذکر و نام اهل بیت 
علیهم السلام داشت و همین آشنایی زمینه 
را برای رشد و ش��کوفایی معنوی او فراهم 

ساخت.

به یاد بسیجی شهید »مصطفی رئوفی منش«
مجروح بستان، شهید فتح المبین

چندی بعد با شروع جنگ تحمیلی علی رغم علاقه زیادش به یادگیری دانش، 
جهاد را بر ماندن ترجیح داد. به جمع مجاهدان راه خدا پیوست تا در میدان جنگ 

مشق عشق کند و در آزمون بندگی سربلند گردد.
سنش کم بود و همین امر مانع اعزامش بود، اما روح بزرگش چنان شجاعتی 
در وج��ودش ایجاد کرده بود ک��ه راه را برایش هموار س��اخت. راهی میدان رزم 
ش��د. در عملیات بستان مجروح ش��د اما هنوز زخم هایش التیام نیافته دوباره به 

جبهه رفت.
فرازی از وصیتنامه شهید: 

ش��ما را به خدا به رهنمودهای امام امت گوش فرا دهید زیرا س��خنان امام 
نش��أت گرفته از کلام امام حس��ین )علیه الس��لام( اس��ت. پس این رهنمودها را 
سرمش��ق و الگوی خود قرار دهید.دیگر آن که ش��ما را به خدا قلب امام امت را 
نرنجانید زیرا هرچه امام را برنجانید ما را رنجانده اید و امام زمان )عجل الله تعالی 

فرجه الشریف( را ناراحت کرده اید.
بسیجی شهید »مصطفی رئوفی منش«، سال 1344 در اصفهان متولد شد و 

در سال 1361 در عملیات فتح المبین به شهادت رسید.

رشت- خبرنگار کیهان:
معاون عمران روستایی بنیاد مسکن کشور از مقاوم سازی 

سالانه 200 هزار مسکن روستایی در کشور خبر داد.
شاملو اظهار داشت: یک میلیون و 650 هزار واحد مسکن روستایی 

در 10 سال گذشته در کشور نوسازی شده است.
وی افزود: تاکنون بیش از 2 میلیون و 700 هزار ملک روس��تایی 
سنددار شده اند. معاون عمران روستایی بنیاد مسکن کشور همچنین 
از آماده شدن 245 طرح ساماندهی روستایی خبر داد و گفت: طرح 
گردش��گری روستایی از سال گذشته آغاز شده و قرار است در برنامه 

پنجم توسعه، 150 روستا به عنوان هدف گردشگری آماده شوند.
ش��املو رفع مشکلات جامعه روستایی را نیازمند یک اراده جدی 
ملی دانست و تصریح کرد: ناهماهنگی بین دستگاههای خدمات رسان 

در روستاها از جمله چالشهای عمران در روستاها است.

معاون راه روستایی وزارت راه و شهرسازی گفت: با تخصیص 
اعتبارات لازم روند ایمن س�ازی جاده های روستایی در کشور 

شتاب می گیرد.
سیدحس��ین میرشفیعی روز ش��نبه در جریان دیدار از جاده های 
روس��تایی شهرس��تان دزفول به خبرنگار ایرنا درخصوص برنامه  های 
امس��ال وزارت راه  و شهرسازی در حوزه راه روستایی افزود: با کمک 
مجلس و دولت در لایحه بودجه امسال اعتبارات راه روستایی افزایش 

و تنگناهای پارسال برطرف می شود.
وی گفت: به رغم اختصاص 60 درصد جرایم راهنمایی و رانندگی 

برای ایمنی راه ها تاکنون اعتباری به این امر اختصاص نیافته است.
معاون راه روستایی وزارت راه و شهرسازی اظهار کرد: در صورت 
اختصاص و ج��ذب اعتبارات لازم از محل جرای��م رانندگی می توان 

اقدامات خوبی درخصوص ایمنی راه ها ی روستایی انجام داد.
وی در این سفر دستور پیگیری و تعریف پروژه برای رفع مشکلات 
جاده های روستایی شهرستان، دزفول را به اداره راه و شهرسازی این 
شهرس��تان صادر ک��رد و گفت: اجرای روکش آس��فالت جاده ماهور 
برنجی و احداث آبنما در محل تلاقی این جاده با رودخانه فصلی باید 

در دستور کار قرار گیرد.
میرش��فیعی، در س��فر دو روزه خود به خوزس��تان از جاده های 
روس��تایی در مناطق سخت گذر احمد فداله دزفول، مناطق روستایی 

مسجدسلیمان، اندیکا و لالی دیدن کرد.

راه های روستایی کشور ایمن سازی می شود

مقاوم سازی سالانه 200 هزار
مسکن روستایی در کشور

وزیر کشور در سمنان گفت: 14 استاندار باقیمانده به زودی 
با تصویب دولت معرفی می ش�وند و برای معرفی استانداران، 

محدودیت زمانی نداریم.
ب��ه گ��زارش خبرگ��زاری ف��ارس از اس��تان س��منان، عبدالرضا 
رحمانی فضل��ی که ب��ه منظور معارفه محمد وکیلی اس��تاندار جدید 
س��منان به این اس��تان سفر کرده اس��ت، ظهر دیروز در بدو ورود به 
فرودگاه سمنان در گفت وگو با خبرنگاران اظهار داشت: هم اکنون 14 
استان کشور، استانداران جدید خود را نشناخته اند که در این استان ها، 

مدیران ارشد دولت به زودی معرفی خواهند شد.
وی تصریح کرد: مجموعه وزارت کش��ور در برهه کنونی در حال 
بررسی برنامه ها و طرح های افراد مختلف برای تصدی استانداری 14 

استان باقیمانده است.
وزیر کش��ور بیان کرد: به زودی و با پایان یافتن بررسی های لازم 
و جمع بندی نتایج، اس��تانداران استان  هایی که هنوز دولت برای آنها 

استانداری را مشخص نکرده است، نیز مشخص و معرفی می شوند.
رحمانی فضل��ی اضافه کرد: وزارت کش��ور و دول��ت برای معرفی 
اس��تانداران محدودیت زمانی ندارد و سعی می  کند با بررسی جامع،  

افراد موثر را برای استانداری استان ها معرفی کند.

پیک�ر مطهر ش�هید منص�ور مخدومی با حض�ور مردم 
ولایتمدار قروه تشییع و در گلزار شهدا به خاک سپرده شد.

به گزارش خبرنگار ایرنا، 5 عضو سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
شهرس��تان بانه که 4 تن از آنها بومی این شهرس��تان بودند روز 
پنج ش��نبه در درگیری با عوامل ضد انقلاب در منطقه ساوان بانه 

به درجه رفیع شهادت رسیدند و 2 نفر دیگر نیز زخمی شدند.
در آیین تش��ییع و خاکس��پاری ش��هید منصور مخدومی در 
زادگاهش قروه، جمع کثیری از اقش��ار مختلف مردم، امام جمعه، 
فرماندار و مسئولان دستگاه های اجرایی، خانواده های معظم شهدا 

و ایثارگران حضور داشتند.
آیین تشییع پیکر مطهر این پاسدار سپاه اسلام از مقابل سپاه 
پاس��داران انقلاب اسلامی شهرستان قروه تا میدان اتحاد، میدان 

اصلی قروه برگزار شد.
شهید منصور مخدومی اهل روستای قوچان شهرستان قروه بوده 
و از وی یک پسر 18 ماهه و یک دختر 6 ساله به یادگار مانده است.

اعلام آخرین وضعیت مجروحان
جانش��ین س��پاه بیت المقدس کردس��تان آخری��ن وضعیت 
زخمی ش��دگان درگیری پاسداران سپاه بیت المقدس کردستان و 

عوامل ضدانقلاب در شهرستان مرزی بانه را تشریح کرد.
به گزارش ایرنا و به نقل از پایگاه اطلاع رسانی سپاه بیت المقدس 
کردستان، سرتیپ حمزه فلاح اظهار کرد: با انتقال زخمی شدگان 
درگیری پنج ش��نبه شب پاسداران و عوامل ضدانقلاب به سنندج، 
تیم پزشکی موفق ش��د خونریزی دو پاسدار زخمی این درگیری 

را متوقف کند.
وی گف��ت: پ��س از انجام اعم��ال جراحی، وضعی��ت یکی از 
زخمی ش��دگان درگیری کمی بهبود پیدا کرده و وی اعضای بدن 

خود را تکان می دهد.
جانش��ین سپاه بیت المقدس کردستان درباره وضعیت زخمی 
دیگر این درگیری نیز افزود: تلاش بی وقفه تیم پزشکی برای بهبود 
وضعی��ت وی ادامه دارد ولی تاکنون تغیی��ر چندانی در وضعیت 

سلامتی او نسبت به روز نخست رخ نداده است.
در درگیری پنج ش��نبه ش��ب پاس��داران س��پاه بیت المقدس 
کردستان و عوامل ضدانقلاب، پنج نفر از نیروهای سپاه به نام های 
حاج مطل��ب احمدیان، منصور مخدومی، لقمان حس��ینی، فتاح 
محمدی و جلال مصطفایی به درجه شهادت نایل و دو نفر  دیگر 

زخمی شدند.

تشییع پیکر پاک پاسدار شهید منصور مخدومی 
در قروه

14 استاندار باقیمانده به زودی معرفی می شوند

انزلی و قشم- خبرنگاران کیهان:
صید ماهیان فلس دار اس�تخوانی و میگو در آب های دریای 

خزر و خلیج فارس آغاز شد.
به گزارش خبرنگار کیهان از بندر انزلی، مدیرکل ش��یلات گیلان 
گفت: در فصل جدید صید ماهیان فلس دار استخوانی در آب های خزر 
در مح��دوده س��واحل گیلان افزون بر 4 هزار نف��ر صیاد در قالب 52 
شرکت تعاونی پره از چابکسر تا آستارا به صید می پردازند.حجت سعیدی 
افزود: در فصل صید گذش��ته بیش از 8 هزار و 900 تن انواع ماهیان 
فلس دار استخوانی توس��ط صیادان گیلانی از آب های ساحلی استان 
صید شد.وی افزود: از این میزان حدود 3 هزار و 692 تن ماهی توسط 
صیادان شرکت های تعاونی پره استان صید شد.از سوی دیگر خبرنگار 
کیهان از قشم گزارش داد صیادان قشمی با لنج ها و شناورهای خود به 
دریا رفتند تا تورهای خویش را برای صید میگو در آب های خلیج فارس 
پهن کنند. رئیس اداره ش��یلات جزیره قش��م با اشاره به شروع فصل 
صید میگو گفت: 36 فروند لنج به همراه 360 نفر صیاد به مدت 45 
روز مشغول صید میگو از صیدگاه های مجاز خلیج فارس هستند. وی 
گفت: در سال گذشته 600 تن میگو توسط صیادان صید شده است.

آغاز صید ماهیان استخوانی و میگو
 در خزر و خلیج فارس

اتفاق عجیب برای تیم نوجوانان 
در آس��تانه مس��ابقات جام جهانی فوتبال زیر 17 سال در امارات یک اتفاق 
غیره منتظره وضعیت تیم ایران را دش��وار کرده است.گویا 6 تن از بازیکنان تیم 
ملی زیر 17 س��اله ها به دلیل نداش��تن شرایط س��نی نمی توانند در جام  جهانی 

امارات حضور پیدا کنند.
امیدواری بازیکن جدید به فیکس بازی کردن در تیم ملی

مهرداد بیت آش��ور پیش از اولین تمرینش با تیم مل��ی فوتبال ایران درباره 
حضور در تیم ملی درباره میزان شناختش از فوتبال ایران گفت: پست تخصصی 
من دفاع راس��ت اس��ت اما فعلا نمی دانم کارلوس کی روش از من در چه پستی 
اس��تفاده خواهد کرد. بازیکن جدید تیم ملی فوتبال ایران همچنین در پاسخ به 
این س��وال که آیا امیدوار اس��ت که در ترکیب تیم ملی به طور ثابت بازی کند، 

گفت: بله، امیدوارم که در تیم ملی فیکس باشم.
تایلند به دنبال پیروزی برابر ایران است!

س��وراچای، سرمربی جدید تایلند شروعش با تیم ملی تایلند با پیروزی یک 
بر صفر برابر بحرین در دیداری دوس��تانه همراه بود. او امیدوار اس��ت بتواند در 
بازی سه شنبه برابر ایران نتیجه  خوبی کسب کند. وی دیروز در گفت وگویی با 
خبرنگاران گفت: ایران خیلی از بحرین قوی تر نیس��ت و مشکلات زیادی دارد و 

می توانیم در تهران به پیروزی برسیم.
پرداختن به فساد مشکوک است

مدیرعامل باشگاه تراکتورسازی تبریز با بیان این که فساد در فوتبال ایران به 
آن ش��دتی که می گویند وجود ندارد، گفت:»پرداختن به این بحث در سالی که 

تیم ملی می خواهد در جام جهانی بازی کند مشکوک است.«
پرواز فوتسالی ها به سوی برزیل

تیم ملی فوتس��ال ایران ب��رای حضور در گرند پری برزیل موس��وم به جام 
جهان��ی کوچک س��اعت چهار بامداد امروز تهران را ب��ه مقصد برزیل ترک کرد. 
کاروان تیم ملی فوتسال ابتدا به دوبی رفته و از طریق فرودگاه این شهر به سوی 

سائوپائولو پرواز می کند.
بازی تدارکاتی استقلال 

آبی پوشان پایتخت در ادامه برنامه های آماده سازی خود در تعطیلی لیگ 
روز دوشنبه با تیم دسته سومی نفتون دیداری تدارکاتی برگزار خواهند کرد.

محرمی در تمرین پرسپولیس
محمد پنجعلی روز شنبه به دنبال مجتبی محرمی که به تازگی از بیمارستان 
مرخص شده رفت و او را با خود به تمرین پرسپولیس آورد تا حرکات شاگردان 
دایی را نظاره گر باش��د. برخورد گرم پرسپولیسی ها با محرمی نیز در نوع خود 

جالب بود.
واکنش استقلال به موضوع خداحافظی مجیدی 

معاون اجرایی اس��تقلال در واکنش به انتش��ار اخباری مبنی بر خداحافظی 
فره��اد مجیدی از فوتب��ال گفت: این خبر صحت ندارد. هر موقع که اس��تقلال 
می خواهد به هدفی برسد چنین خبری مطرح می شود. اگر خاطرتان باشد قبل 
از بازی استقلال مقابل بوریرام و اف سی سئول این بحث را مطرح کردند و حالا 
که اس��تقلال می خواهد در لیگ برتر قهرمان ش��ود، دوباره داستان خداحافظی 
فره��اد را پیش کش��یدند. ب��ه نظرم آنهایی که این مس��اله را مط��رح کرده اند 
می خواهند چوب لای چرخ اس��تقلال بگذارند. به نظر من فرهاد تا 3-2 س��ال 

دیگر بازی خواهد کرد.
نمایندگان آسیا در خوزستان

مس��ئولان کنفدراسیون فوتبال آسیا که در ایران حضور دارند و از شهرهای 
مختلف و امکانات باشگاه های گوناگون بازدید به عمل می آورند تا شرایط فوتبال 
ای��ران را م��ورد ارزیابی قرار دهند ام��روز در ادامه این روند از دو باش��گاه فولاد 

خوزستان و صنعت نفت آبادان بازدید خواهند کرد.
افشاگری در خصوص تمایل منچستر به جذب اوزیل

بنا به گزارش یک روزنامه انگلیس��ی احتمال داش��ت تابس��تان سال جاری 
مسعود اوزیل به جای آرسنال با رقمی مشابه به تیم منچستریونایتد ملحق شود. 

صعود آلمان و سوئیس به جام جهانی
پیکاره��ای مقدمات��ی راه یابی به جام جهانی 2014 برزی��ل در منطقه اروپا 
پیگیری شد و تیم های آلمان و سوئیس موفق شدند به جام جهانی صعود کنند.

شکست کره برابر برزیل
تیم ملی کره جنوبی که حضورش در جام ملت های آسیا قطعی است، از روز 
بازی های دوستانه فیفا استفاده کرد و در دیداری دوستانه برابر برزیل به میدان 

رفت که در نهایت با 2گل شکست خورد.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس با اشاره 
به 74 میلیون یارانه  بگیر گفت: با حذف سه 
دهک از مجموع دهک های یارانه بگیر، حدود 

12 هزار میلیارد تومان به خزانه برمی گردد.
محمدحسین حس��ین زاده بحرینی دیروز در 
گفت وگو با خبرنگار فارس در مش��هد با اشاره به 
بحث حذف شدن سه دهک از یارانه بگیران اظهار 
کرد: طبق اعلام مسئولان، تا اردیبهشت ماه امسال 
نزدیک به 74 میلیون نفر از جمعیت 75 میلیون 

نفری کشور برای دریافت یارانه ثبت نام کرده اند.
نماینده مردم مشهد خاطرنشان کرد: پرداخت 

یارانه به این تعداد از هموطنان هر ماه حدود 3 هزار 
و 500 میلی��ارد تومان و س��الانه حدود 40 هزار 
میلیارد تومان هزینه روی دست دولت می گذارد.

وی افزود: نمایندگان مجلس و تیم اقتصادی 
دولت تصمیم گرفته اند که یارانه ها را واقعا هدفمند 
کرده و پرداخت یارانه را صرفا به دهک هایی که از 
نظر اقتصادی آسیب پذیرتر هستند، محدود کنیم.

حسین زاده بحرینی اذعان کرد: البته بحث در 
این زمینه هنوز به صورت رس��می یعنی در قالب 
یک طرح یا لایحه در مجلس مطرح نشده و فعلا 
گفت وگوها به صورت غیررس��می بین کمیسیون 

برنامه و بودجه مجلس و معاونت نظارت راهبردی 
رئیس جمهور جریان دارد.

وی افزود: این س��وال که م��لاک دولت برای 
تعیی��ن دهک هایی که قرار اس��ت حذف ش��وند، 
چیس��ت اصلی تری��ن و چالش برانگیزترین بخش 

مسئله است.
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس عنوان کرد: 
هنوز هیچ طرح یا لایحه ای در این زمینه در مجلس 
مطرح نش��ده البته بعضی از نمایندگان ضوابطی 
را برای تش��خیص دهک های برخوردار پیشنهاد 
کرده اند که باید کارآمدی و دقت آن ضوابط مورد 

بررسی قرار گیرد.
حس��ین زاده بحرینی بیان کرد: اگر سه دهک 
یعن��ی س��ه ده��م جمعیت کش��ور از فهرس��ت 
یارانه بگی��ران خارج ش��وند، از کل مبلغی که هر 
ماه دولت باید بپردازد، 30 درصد کم خواهد شد.
وی ادامه داد: در این صورت پرداختی دولت به 
70 درص��د مبلغ فعلی کاهش خواهد یافت و این 
یعنی حدود 12 هزار میلیارد تومان در س��ال که 
اگر همین پول را به عنوان مثال، در اختیار وزارت 
بهداشت قرار دهیم می تواند تحول اساسی در نظام 

سلامت کشور ایجاد کند.

نماینده مجلس اعلام کرد

درآمد 12 هزار میلیاردی دولت با حذف 3 دهک یارانه بگیر

مدیر کل کانون پرورش فکری کودکان و 
نوجوانان آذربایجان غربی گفت: همزمان با 
هفته کودک، کودکان ارومیه ای برای نجات 

دریاچه ارومیه دعای باران خواندند.
فریدون سید مصطفوی روز شنبه در گفت وگو 
ب��ا خبرنگار ایرنا افزود: 100 نفر از اعضای مراکز 
فرهنگی و هنری کانون پرورش فکری کودکان و 
نوجوانان ارومیه در کنار بزرگترین دریاچه ش��ور 
کش��ور و دومین دریاچه شور جهان جمع شده و 

دعای بارش باران خواندند.
وی اظهار کرد: این ویژه برنامه توس��ط کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان آذربایجان غربی 

و با مشارکت اداره کل محیط زیست استان برگزار 
ش��د و آش��تی دادن کودک و طبیعت و آگاهی 
دادن به کودکان در استفاده صحیح از منابع آب 

از اهداف عمده برگزاری آن بود.
وی ادامه داد: در این ویژه برنامه کودکان پس 
از دعا برای نجات دریاچه و بارش باران در کارگاه 
ادبی با عنوان سلام من به دریاچه هر یک جمله ای 

برای دریاچه نوشتند.
سید مصطفوی گفت: این کودکان در کارگاه 
نقاش��ی با عنوان دوس��تی با طبیعت نیز حاضر 
ش��ده و درباره دریاچه ارومیه و زیستگاه های آن 

نقاشی کشیدند.

رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز 
م�دارس کش�ور گف�ت: ح�دود یک س�وم 
آموزش�ی  واحده�ای  در  دانش آم�وزان 
غیراس�تاندارد و ناامن تحصیل می کنند که 
باید برای نوس�ازی فضاهای آموزشی آنان 

برنامه ریزی کرد.
به گزارش ایرنا، مرتضی رئیس��ی روز ش��نبه 
در آیی��ن کلنگ زنی س��اختمان اداره آموزش و 
پرورش نوشهر افزود: باید تلاش شود تا مدت دو 
سال آینده این واحدهای آموزشی غیراستاندارد 
با همکاری دولت، مجلس و خیران نوسازی شود.

وی گف��ت: هم اکن��ون ح��دود 20 درصد از 
مجم��وع 105 هزار واحد آموزش��ی در کش��ور 
با همکاری و مش��ارکت خیرین س��اخته ش��ده 

است.
وی به مصوبه اخیر مجلس ش��ورای اسلامی 
در مورد تکمیل طرح های نیمه تمام آموزش��ی با 
همکاری خیرین اشاره کرد و گفت: براساس این 
مصوبه خیرین می توانند برای تکمیل طرح های 
آموزش��ی بیش از 70 درصد پیش��رفت فیزیکی 
مشارکت داشته باشند و پس از بهره برداری این 

طرح ها را به نام خودشان ثبت کنند.

كودكان ارومیه برای نجات دریاچه شهر خود 
دعای باران خواندند

رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور:

یک سوم دانش آموزان در مدارس غیراستاندارد 
تحصیل می كنند


